
Z á p i s n i c a 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  25.5.2021 

_________________________________________________________________________ 

 

 

14.  z a s a d n u t i e   

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program:   

 

 

  1.   Otvorenie 

2. Schválenie programu 

  3.   Určenie  overovateľov   

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Schválenie výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v MŠ 

  6.   Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie 

        projektu „Zlepšenie environmentálnych aspektov v obci Ruská Nová Ves“ v rámci výzvy 

        IROP-PO4-SC431-2021-65 

  7.   Informácia o plánovaných výzvach z jednotlivých operačných programov 

  8.   Rôzne 

  9.   Diskusia 

10.   Záver          

 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Jozef Ňachaj 

                                         Mgr. Melánia Ňachajová   

 

Začiatok rokovania:   18.20  hod. 

Koniec rokovania:     19.30 hod. 

 

Priebeh  zasadnutia: 

                                      

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Zasadnutie OZ otvoril starosta obce p. Tibor Kollár. Privítal prítomných poslancov 

obecného zastupiteľstva. Na začiatku rokovania boli prítomní  piati poslanci. Starosta 

konštatoval, že zasadnutie OZ  je uznášaniaschopné.   

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Starosta predniesol poslancom program rokovania. Prítomní poslanci predložený program  

schválili. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov 

 

     Za overovateľov zápisnice zo 14. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – Mgr. Ňachaja 

a Mgr. Melániu Ňachajovu. 
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K bodu  4)   Kontrola plnenia uznesení 

 

     Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené. 

 

 

K bodu  5)   Schválenie výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v MŠ 

 

Poslanci schválili návrh poplatku 15,00 Eur/ mesiac  za každé dieťa umiestnené v materskej 

škole bez ohľadu na trvalý pobyt dieťaťa a sumou 0,20 Eur prispeje zákonný zástupca 

dieťaťa  na čiastočnú úhradu režijných nákladov v školskej jedálni. 

  

 

K bodu 6)   Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom    

                   realizácie projektu „Zlepšenie environmentálnych aspektov v obci Ruská Nová 

                   Ves“ v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-2021-65 

 

Starosta oboznámil prítomných s pripravenou projektovou dokumentáciou. Poslanci schválili 

predloženie žiadosti  o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Zlepšenie 

environmentálnych aspektov v obci Ruská Nová Ves“ v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-2021-

65. 

 

 K bodu  7)   Informácia o plánovaných výzvach z jednotlivých operačných programov 

 

Starosta informoval poslancov o pripravovaných výzvach: 

a)  na zníženie energetickej náročnosti verejných budov (znižovanie energ. náročnosti vyplýva 

pre obec zo zákona) 

b) rekonštrukciu, prístavbu materských škôl (samotná výzva vygeneruje presné podmienky, je 

potrebné sa pripraviť) 

 

 

K bodu  8)   Rôzne 

 

V tomto bode informoval starosta: 

a) obec má schválenú dotáciu z PSK vo výške tisíc Eur 

b) v rámci výzvy „Mikroprogram“ poslancov PSK  je schválená dotácia na úpravu ihriska vo 

výške sedemtisíc Eur 

c) minulý mesiac bola vymenená trafostanica pri MŠ, v najbližšej dobe firma začne 

s realizáciou prác na poškodených miestnych komunikáciách a chodníkoch 

d) VVS preberie stavenisko stavby vodovodu – vetva V1 

e) na výstavbu vodovodu vetva V2 sa budú žiadať finančné prostriedky cez MAS ŠAFRAN 

(sú nastavené primerané kritéria na získanie dotácie) 

f) vodovod – vetva V3 – nezačalo sa s prípravou, nakoľko vlastník pozemku p. Ďurčák 

nesúhlasí.  Uvedená vetva sa bude riešiť iným spôsobom, v súčasnosti sa prerábajú projekty. 

g) s p. Sarossym bude dohodnutá brigáda na hrade, zároveň sa zadefinuje objem prác, ktoré 

sme schopní urobiť svojpomocne, nakoľko z Ministerstva kultúry SR obci nebola schválená 

dotácia na hrad. 

h) v júni sa uskutoční zasadnutie OZ, presný termín bude poslancom včas oznámený 
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K bodu   9)   Diskusia 

 

V diskusii vystúpili: 

a) p. Desiatnik 

    . vyjadril potešenie z opravenej komunikácie vo vlastníctve VÚC 

    . upozornil na vytekanie vody pri lipe v prípade prívalových dažďov 

    . nestotožňuje sa s pracovnými stretnutiami pred zasadnutím OZ, nebude sa ich zúčastňovať, 

      zúčastní sa iba ak pôjde o výjazdové stretnutie v prípade riešenia nejakého problému v 

      teréne. Je toho názoru, že zasadnutie OZ je na to, aby sa na ňom všetko vydiskutovalo a bol 

      urobený zápis. (starosta vysvetlil, že na pracovných stretnutiach sa pracuje s rôznymi 

      variantami návrhov, na rokovanie OZ sa predkladajú dohodnuté materiály, ktoré sa potom   

      na zastupiteľstve  schvaľujú) 

b) Mgr. Ňachajová – upozornila na neprehľadnú cestu pri rodinnom dome ......., je tam 

    veľmi neprehľadná cesta, pričom vznikajú konflikty (starosta uviedol, že uvedenú 

    komunikáciu má v správe SÚC PSK) 

c) p. Hirko 

     . upozornil na vymývanie blata na cestu po veľkom daždi pri kynologickom klube na 

       Solivare 

     . navrhol osadiť plastovú bariéru po okrajoch chodníkov u realizovanej zelenej 

       Infraštruktúry, aby sa nezosúvali kamienky na chodník. Toho istého názoru je aj poslanec 

       p. Guľaš 

     . informoval sa o podanej žiadosti cez výzvu COOP Jednota (starosta - ešte nie je 

       spätná väzba) 

d) p. Guľaš, ktorý navrhol:   

    .  usporiadať športový deň pre deti koncom júna a pouvažovať o súťaži vo varení    

       gulášu 

    .  zvolávať zasadnutia OZ v iný deň v týždni, napr. v piatok 

e) Mgr. Ňachaj 

    . vyslovil pripomienku k tohoročnému vydaniu obecných novín – privítal by obšírnejšie 

      informácie o volejbalovom turnaji, nakoľko v r. 2020 bol usporiadaný  už 10. ročník 

      Z oblasti športu chýbala informácia o kvalifikácii slovenského pohára mládeže vo volejbale 

     (6 kategórii chlapcov a dievčat s účasťou cca 300 detí). Uviedol, že oblastný výbor volejbalu 

     východ má záujem prenajímať ihrisko. Do budúcna  odporúča pripravený obsah obecných 

    novín konzultovať s poslancami, aby mohli doplniť údaje. 

   . navrhol posiať už trávu na ihrisku (starosta – práce sa musia vysúťažiť, nakoľko budú 

     použité finančné prostriedky z dotácie a musí byť dodržaný postup) 

   . podporil názor p. Desiatnika  k zvolávaniu pracovných stretnutí poslancov pred OZ 

 

 

K bodu   10)   Záver      

 

       Všetky body programu  14.  zasadnutia OZ boli prerokované. Starosta obce ukončil 

rokovanie. 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Mgr. Jozef Ňachaj                                           ................................................ 

 

                          Mgr. Melánia Ňachajová                                 ............................................... 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


